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Betreft: Informatie over Knarrenhof Arnhem 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Wij zijn erg verheugd met uw initiatief ons uit te nodigen voor een gesprek met u. Voor uw informatie en 

voorbereiding – en vooruitlopend op het komende rondetafelgesprek – noem ik in deze brief enkele 

kernpunten. Ik doe dit mede namens de andere leden van de initiatiefgroep die vanaf 2015 langs diverse 

lijnen werkt aan de realisatie van een Arnhems Knarrenhof.  

 

Samen met veel andere geïnteresseerde burgers hebben wij het ideaal om te wonen in een 

levensloopbestendige woning met buren die naar elkaar omzien. Wij creëren zo zelf onze eigen optimaal 

zelfstandige 3e levenshelft. Voor gemeenten betekent het burgers met meer zelfredzaamheid, actieve 

burgerparticipatie en lagere WMO-kosten. Het concept van Knarrenhof combineert dit alles. 

 

Een hof bestaat uit twintig tot veertig woningen waar gelijkgestemden met elkaar wonen, op elkaar letten 

(Noaberschap) en samen activiteiten ondernemen zonder elkaars privacy geweld aan te doen. Diversiteit, 

differentiatie en duurzaamheid zijn hierbij ook belangrijke pijlers. In Zwolle zijn vorig jaar 48 woningen 

volgens dit concept opgeleverd. Meerdere projecten staan op stapel voor 2019/2020 (onder meer in Gouda, 

Zutphen, Harderberg, Zeewolde, Hasselt). Knarrenhof richt zich op mensen met een inkomen van 0,5 tot 

3 keer modaal. In een hof is ruimte voor zowel huurwoningen (sociale huur en vrije sector huur) als 

koopwoningen waarvan de prijzen variëren van € 220.000 tot € 320.000. (Zie ook: www.knarrenhof.nl). 

Inmiddels zijn landelijk ruim 150 belangstellenden ingeschreven voor een Arnhems Knarrenhof. Landelijk 

staan er 12.000 belangstellenden ingeschreven.  

 

Vanaf 2015 zijn wij als initiatiefgroep naarstig op zoek naar een geschikte locatie in de gemeente Arnhem. 

Echter, veelvuldig overleg met de gemeente, ontwikkelaars en ‘claimhouders’ (Amvest, Borghese, 

KonderWessels, VanWonen) heeft tot nu toe geen opties met een concreet perspectief opgeleverd. Wel is 

er zeer veel sympathie voor zowel ons burgerinitiatief als voor het beoogde woonconcept.  

 

Ook aan de door wethouder Paping in 2018 ingestelde ‘beleidstafel woonvormen’ nemen wij deel en hebben 

daar onze inbreng. Dit betreft echter een zeer breed aandachtsgebied dat weliswaar noodzakelijk is voor 

(nieuwe) beleidsvorming in de gemeente, maar voor ons (nog) geen concrete perspectieven oplevert.  

Inmiddels heeft het ministerie van VWS onlangs, mede op advies van en aandringen door landelijk 

Knarrenhof tientallen miljoenen beschikbaar gesteld voor (onder meer) onderzoeks- en ontwikkelkosten 

voor ‘collectieve woonvormen’ door en voor ouderen, met het Knarrenhof concept als nadrukkelijk 

wenkend perspectief.  

 

 

 

 

http://www.knarrenhof.nl/


Graag willen wij gaan komen tot een Knarrenhof in Arnhem en hopen op uw interesse en steun. 

 

 

Namens de initiatiefgroep Knarrenhof Arnhem, 

 

Eric van der Vet, 

Wim van Baal 

Ans Bosma 

 


